
9. NOVEMBRA VOLITVE
V PREOBLIKOVANIH KS

Zadnji rok za oblikovanje
samoupravnih organov

Na pogovoru predsednika občinske
konference SZDL Ljubljana Vič-Rudnik
Petra Vrhunca s predsedniki KK SZDL,
svetov krajevnih skupnosti in skupščin
preoblikovanih krajevnih skupnosti (Škof-
ljica, Pijava Gorica, Ig, Iška vas, Krim,
Rudnik, Galjevica, Peruzzijeva, Trnovo,
Zeleni log, Rakova jelša, Malči Belič, Sta-
ne Sever) so spregovorili o sedanji organi-
ziranosti samoupravnih organov in druž-
benopolitičnih organizacij v krajevni skup-
nosti, o pripravah na volitve delegacij v
družbenopolitične skupnosti in samo-
upravne interesne skupnosti ter o prostor-
ski problematiki pri delovanju novih kra-
jevnih skupnosti. Uvedli pa so tudi pogo-
vor o pctem krogu obiskov v krajevnih
skupnostih.

Kljub pomladanskcm dogovoru, da je
potrebno takoj po rcferendumu pristopiti
k volitvam skupščin in svetov krajevnih
skupnosti ter oblikovanju osnovnih orga-
nizacij družbenopolitičnih organizacij v

novih krajevnih skupnostih, tega še niso
izvedli v vseh KS. Najbolj kasnijo v kar-
jevnih skupnostih, ki so nastale iz prejšnje
KS Krim Rudnik. V teh dneh, tako so se
zavezali predstavniki krajevnih skupnosti
konferenc SZDL in inciativnih organov za
ustanovitev samoupravnih organov kra-
jevnih skupnosti, bodo v vseh izvolili vsa
telesa. Prav posebej bodo pazili, da bodo
imeli povsod tudi volilno komisijo. Te bo-
do imele v naslednjih tednih obilo dela, ko
bo potrebno pripraviti in izpeljati volitve
za delegacije družbenopolitičnih skupnosti
(zbor krajevnih skupnosti v občinski skup-
ščini) in skupščine samoupravnih intere-
snih skupnosti. Po predlaganem datumu,
naj bi bile te volitve (v vseh ljubljanskih
preoblikovanih krajevnih skupnostih) 9.
novetnbra. Te volitve pa naj bi pomenile
vstop v celovite volitve delegacij v letu
1982, ko bo potrebno zamenjati okrog pet
tisoč delegatov. [zluščili so stališče, naj
povsod, kjer je mogoče, izvolijo samostoj-
nc dclegacije za skupščine samoupravnih
interesnih skupnosti.

Ob pregledu prostorskih pogojev za de-
lovanje novih krajevnih skupnosti, so
predvsem izpostavili problematiko prosto-
ra v Iški vasi, na Galjevici in Peruzzijevi. V
vseh treh primerih so nekatere možnosti za
pridobitev prostorov, ki pa niso povsem
ustrezne, bodisi zaradi uporabnosti objek-
ta, oddaljenosti zgradbe od krajanov ozi-
roma nakupnih pogojev. Med pogovorom
o prostorih, pa se je vpletal tudi problem
kadrovske rešitve v novih krajevnih skup-
nostih. Mnenja so bili, naj bo kadrovska
zasedba čim manjša in taka, da bo lahko
zadostila potrebam krajanov in SLO. Po-
drobnejše podatke o tem, kakšne in koliko
ljudi bi lahko združilo delo v službah novih
krajevnih skupnostih, pa daje komisija ob-
činske skupščine, ki določa normative za
delo in plačilo le teh.

Pogovor o nameravani izvedbi petega
kroga obiskov v krajevnih skupnostih, je
izzvenel v podporo temu obisku, vendar
ob predpostavki, da to ni le vsesplošen
pogovor z aktivisti družbenopolitičnih or-
ganizacij, ampak določena razprava o po-
sebnih problemih in nalogah v posameznih
krajevnih skupnostih. Na njej naj bi ob
družbenopolitičnih delavcih sodelovali tu-
di predstavniki strokovnih služb posamez-
nih izvajalcev, oziroma občinskih upravnih
organov in SIS. V takem primeru pa bi bila
izvedba tega kroga obiskov zaželjena, saj
bi bilo ob vstopu v novo srednjeročno
obdobje, v stabilizacijskem času, nujno
realno oceniti prihodnji razvoj krajevnih
skupnosti.
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